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Bestyrelsesmøde onsdag den 10. august 2022 kl. 10.00 i Horne - referat 

Referat fra seneste bestyrelsesmøde 

Godkendt 

Nyheder siden sidst 

Kulturkonsulent Signe Mejstrup Sørensen går på barsel 

Politikerne er klar over problemerne med bankgebyret for de mindre foreninger og har snakket 

med partikollegaer på Christiansborg. Da Varde Kommune for kort tid siden sendte sine 

bankforretninger i udbud, var det til overvejelse, om det skulle med i udbuddet af små foreningers 

konti skulle være uden gebyr. Det blev droppet igen i denne omgang, da det skal undersøges, om 

det er lovligt. Der blev også drøftet muligheden af, at Varde Kommune gik ind og hjalp 

foreningerne, så administrationen kunne fjernes fra banken. Det måtte alt andet lige give lavere 

gebyr. 

Med hensyn til lokalproblematikkerne vil lokalpolitikerne gå langt for at finde egnede lokaler til 

arkiver, der har brug for nye lokaler. Dermed blev der også åbnet mulighed for leje af lokaler, hvis 

det er eneste mulighed. 

En af lokalpolitikerne foreslog, at Varde Museum efter etablering af Tirpitz og FLUGT arbejder på 

at oprette et lokalmuseum med materiale fra lokalarkiverne. 

Efterårsmøde 

Kurt Kristiansen tager kontakt til John Jensen fra Varde Museum og lader ham komme med forslag 

til en mødedato i oktober. Mødet kan afholdes i Sportium i Varde, som også leverer kaffebordet. 

Det skal dog først undersøges, om det er muligt at afvikle både møde og kaffebord i FLUGT. 

Evt. 

Når dato og mødested for efterårsmødet er fastsat, bliver der sendt en meddelelse til 

lokalarkiverne, så de kan sætte kryds i kalenderen. 

Næste møde 

Tirsdag den 4. oktober kl. 10.00 i Ansager. 


